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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  20. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 27. i 28. decembra 2018. godine, u Velikoj 

sali opštine Budva.  

  

Sjednica je počela u 10:10  časova, a predsjedavao je Đorđije Vujović, predsjednik  Skupštine 

opštine Budva. 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da odsustvo sa današnje sjednice niko nije najavio. 

 

 Izvršena je prozivka odbornika.  

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Boreta Goran 

4.   Vujović Dragana 

5.   Vujović Đorđije 

6.   Vuković Marko 

7.   Dajković Predrag 

8.   Dimić Janko 

9.   Duletić Milo 

10.   Duletić Pero 

11.   Đedović Sanja 

12.   Zec Milan 

13.   Zenović Đorđe 

14.   Ivanović Anđela 

15.   Ivančević Dragan 

16.   Jelušić Božena 

17.   Kuč Snežana   

18.   Lazović Božo 

19.   Liješević Gojko 

20.   Ljubanović Gojko 

21.   Midorović Iva 

22.   Mikijelj Mladen 

23.   Nišavić Vesna 

24.   Pejović Mijomir 

25.   Pejović Goran 

26.   Pima Dragana 

27.   Radović Krsto 

28.   Raičković Milena 

29.   Rafailović Boris 

30.   Sekulović Milija 

31.   Tadić Valentina 

32.   Džaković Stevan 

33.   Šoljaga Milan 

  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 33 odbornika i da Skupština 

može da  počne sa radom.  

  

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine,  

-  potpredsjednici Opštine,  

-  glavna administratorka,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština i i rukovodioci preduzeća i ustanova čiji je osnivač 

država, u skladu sa dnevnim redom,  

- predstavnici sredstava javnog informisanja,  

- g-đa Mira Deloik delegirana od strane g-din Rajka Bujkovića, izvršnog direktora AD Jadranski 

sajam Budva i  g-din Božidar Vujičić predstavnik NVO „CTA“, po tački 5. predloženog dnevnog 

reda - Predlog Programa privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za period 2019 – 2023. 

godine; 

- g-din Miloš Komnenić, advokat po 21. tački dnevnog reda - Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 

predsjedniku Opštine;  

- g-đa Katarina Rafailović, po tački 23. predloženog dnevnog reda - Predlog Rješenja o razrješenju 

člana Odbora direktora DOO “Parking servis” Budva (Katarina Rafailović) i  

- g-din Slobodan Mitrović, u svojstvu predjednika Savjeta Mjesne zajednice Stari Grad, po tački 31. 

predloženog dnevnog reda - Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju 

akustičnih zona na teritoriji Opštine Budva. 
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Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku  

sa 19. sjednice SO Budva, koja je održana 06. novembra 2018. godine. 

 

Stavljen je na glasanje Zapisniku  sa 19. sjednice SO Budva, koja je održana 06. 

novembra 2018. godine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14 – četrnaest odbornika) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA 06. NOVEMBRA 2018. GODINE 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red. 

  

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom broj 01-3721/1 od 26.12.2018. godine, 

dostavio predloge za povlačenje tačaka sa dnevnog reda i to: 

- Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za odabir projekata valorizacije kulturne 

baštine i 

- Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (MZ Prijevor i Seoca) 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda izostavi 

tačka: Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za odabir projekata valorizacije kulturne 

baštine 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14 – četrnaest odbornika)  prihvatila                              

 

Predlog da se sa dnevnog reda izostavi tačka: 

Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za odabir projekata valorizacije kulturne baštine 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda izostavi 

tačka: Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (MZ Prijevor i Seoca). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 13 – trinaest odbornika)  

prihvatila                              

 

Predlog da se sa dnevnog reda izostavi tačka:  

Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (MZ Prijevor i Seoca). 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima broj 01-3595/2 od 18.12.2018. godine i broj 

01-3639/1 od 20.12.2018, dostavio predloge za dopunu dnevnog reda i to: 

- Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2019. godinu i 

- Predlog Rješenja odavanju saglasnosti na izmjene i dopune Programa 

privremenog korišćenja reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva doo 

„Mediteran reklame“ Budva.  

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2019. godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14 – četrnaest odbornika)  prihvatila                              

                                    

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2019. godinu 

 

Stavljen je na glasanje Predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja odavanju saglasnosti na izmjene i dopune Programa privremenog korišćenja 

reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva doo „Mediteran reklame“ Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14 – četrnaest odbornika)  prihvatila                              

 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Rješenja odavanju saglasnosti na izmjene i dopune Programa privremenog korišćenja 

reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva doo „Mediteran reklame“ Budva 

 

Pošto više nije bilo predloga za izmjene i dopune dnevnog reda, stavljen je na glasanje 

sledeći  

 

D N E V N I   R E D: 

1. Predlog Odluke o izboru potpredsjednice Skupštine opštine Budva (Anđela Ivanović); 

2. Predlog Odluke o Budžetu Opštine Budva za 2019. godinu; 

3. Predlog Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2019. godinu; 

4. Predlog Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2019. godinu; 

5. Predlog Programa privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za period 2019 – 2023. 

godine; 

6. Predlog Statuta opštine Budva; 

7. Predlog Rješenja o naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga Statuta opštine 

Budva; 

8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO 

“Sportsko rekreativni centar” Budva; 

9. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama 

(“Službeni list CG-opštinski propisi”, broj 19/11, 44/17 i 29/18);                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

10. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Odluku o oglašavanju na teritoriji Opštine Budva, 

broj 3797/2 od 22.10.2018.godine); 

11. Predlog Odluke o usvajanju Opštinske strategije za mlade 2018-2021. godine; 

12. Predlog Odluke o besplatnom prevozu učenika i penzionera sa teritorije opštine Budva; 

13. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o bližim uslovima, načinu, postupku i 

kriterijumima za dodjelu sredstava iz Budžeta Opštine Budva sportskim subjektima; 

14. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Cjenovnik usluga br. 946/2-18 od 

13.11.2018.godine koje je donio Odbor direktora DOO “Mediteranski sportski centar” 

Budva); 

15. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Satuta DOO “Parking servis” Budva (“Službeni list Crne 

Gore - opštinski propisi” br. 38/13); 

16. Predlog Odluke o uvođenju izletničke takse; 

17. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

120.1 u bloku br. 120 u skladu sa DUP-om “Bečići” ( Kalađurđević Ivo, Ćipranić Boris i 

Andrić Nada); 

18. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 3 u 

bloku br. 2 u skladu sa DUP-om “Podkošljun” (Zvicer Nikola, Špadijer Aleksandar i Vujović 

Miodrag); 
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19. Predlog Odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti (NVO “Feštađuni”);  

20. Predlog Odluke o ustupanju nepokretnosti na korišćenje; 

21. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine; 

22. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora društva sa ograničenom 

odgovornošću “Akademija znanja” Budva (Balić Rifadija); 

23. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO “Parking servis” Budva 

(Katarina Rafailović); 

24. Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora DOO “Parking servis” Budva (Ivan 

Milošević); 

25. Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o osnivanju sportskog kluba Plivački vaterpolo klub 

Budva -Budvanska rivijera; 

26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti Vaterpolo klubu “Budva – Budvanska rivijera” za 

davanje u zakup poslovnog prostora; 

27. Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije 

(“Službeni list CG - Opštinski propisi”, br. 07/17 i 29/18); 

28. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja Odboru za Statut i propise; 

29. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju akustičnih zona na teritoriji 

Opštine Budva. 

30. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2019. godinu; 

31. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Programa privremenog 

korišćenja reklamnog prostora na teritoriji Opštine Budva Društva sa ograničenom 

odgovornošću “Mediteran reklame” Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14 – četrnaest odbornika) usvojila predloženi 

dnevni red. 

 

1. 

Prešlo se na razmatranje 1. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru potpredsjednice 

Skupštine opštine Budva (Anđela Ivanović). 

 

Predlagač akta je predsjednik Skupštine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovao je odbornik Dragan Ivančević.  

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

izboru potpredsjednice Skupštine opštine Budva (Anđela Ivanović) 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 13 – trinaest odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZBORU POTPREDSJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA 

(ANĐELA IVANOVIĆ) 

 

2. 

Prešlo se na razmatranje 2. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Budžetu Opštine Budva 

za 2019. godinu. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar 

Sekretarijata za finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 



 6 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Mijomir 

Pejović, Krsto Radović, Anđela Ivanović, Đorđe Zenović, Snežana Kuč, Stevan Džaković, Pero 

Duletić, Boris Rafailović, Mladen Mikijelj, Milija Sekulović i Gojko Ljubanović, a od ostalih 

prisutnih na sjednici Nikola Plamenac, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine i Dragan Krapović, 

predsjednik Opštine.  

  

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Odluke o Budžetu Opštine Budva za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 33 – tridesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19  – devetnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 10 – deset odbornika i “uzdržanih” je  bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2019. GODINU. 

 

3. 

Prešlo se na razmatranje 3. tačke dnevnog reda: Predlog Programa investicionih aktivnosti 

Opštine Budva za 2019. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je, Božo Vavić, sekretar 

Sekretarijata za investivcije, a  Marko Asanović, ispred Sekretarijata  za investicije, je dao uvodno 

obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Stevan 

Džaković i Anđela Bečić, a od ostalih prisutnih na sjednici Lucija Đurašković, direktorica JU 

»Muzeji i galerije« Budva. 

  

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Programa 

investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 12 - dvanaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) 

 

PROGRAM INVESTICIONIH AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 2019. GODINU 

 

4. 

Prešlo se na razmatranje 4. tačke dnevnog reda: Predlog Programa uređenja prostora 

Opštine Budva za 2019. godinu. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je, Božo Vavić, sekretar 

Sekretarijata za investivcije, a  Marko Asanović, ispred Sekretarijata  za investicije, je dao uvodno 

obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Marko Vuković, Krsto 

Radović, Mladen Mikijelj, Dragan Ivančević, Milija Sekulović, Mijomir Pejović i Đorđe Zenović. 

 

Predsjednik Skupštine je u 13,31 časova, odredio pauzu u trajanju od 15 minuta i pozvao 

predsjednike Klubova odbornika u kabinet da se dogovore o nastavku sjednice. 

 

(Pauza je trajala od 13,31 časova do 13,55 časova) 

 

Nakon završene pauze,  nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio 

kvorum za nastavak rada sjednice.   
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      PRISUTNI ODBORNICI:

 

1.   Božović Dejan 

2.   Boreta Goran 

3.   Vujović Đorđije 

4.   Vuković Marko 

5.   Dajković Predrag 

6.   Duletić Milo 

7.   Duletić Pero 

8.   Đedović Sanja 

9.   Zec Milan 

10.   Zenović Đorđe 

11.   Ivanović Anđela 

12.   Ivančević Dragan 

13.   Jelušić Božena 

14.   Kuč Snežana   

15.   Lazović Božo 

 

16.   Liješević Gojko 

17.   Ljubanović Gojko 

18.   Mikijelj Mladen 

19.   Nišavić Vesna 

20.   Pejović Mijomir 

21.   Pejović Goran 

22.   Pima Dragana 

23.   Radović Krsto 

24.   Raičković Milena 

25.   Rafailović Boris 

26.   Sekulović Milija 

27.   Tadić Valentina 

28.   Džaković Stevan 

 

  

 

ODSUTNI ODBORNICI :  

 

1. Bečić Anđela         4.   Midorović Iva 

2. Vujović Dragana         5.   Šoljaga Milan 

3. Dimić Janko 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 28 odbornika i da Skupština 

može nastaviti sa radom. 

  

U nastavku pretresa po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, 

Gojko Ljubanović, Boris Rafailović, Snežana Kuč, Sanja Đedović, Mladen Mikijelj, Marko Vuković 

i Krsto Radović, a od ostalih prisutnih na sjednici Marko Asanović, ispred Sekretarijata za 

investicije.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da su u međuvremenu sjednici pristupili i odbornici: 

Anđela Bečić, Vujović Dragana, Dimić Janko, Midorović Iva i Šoljaga Milan.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog 

Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2019. godinu. 

 

 Na zahtjev Marka Vukovića, predsjednika Kluba odbornika DPS-a glasanje je vršeno po 

prozivci.  

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - za  

2.   Božović Dejan   - za 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - za  

5.   Vujović Đorđije   - za 

6.   Vuković Marko   - protiv 

7.   Dajković Predrag   - protiv  
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8.   Dimić Janko    - za 

9.   Duletić Pero    - za 

10.   Duletić Milo    - za  

11.   Đedović Sanja   - protiv 

12.   Zec Milan    - protiv 

13.   Zenović Đorđe   - za 

14.   Ivanović Anđela   - za 

15.   Ivančević Dragan   - za 

16.   Jelušić Božena   - za 

17.   Kuč Snežana    - protiv  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - za 

20.   Ljubanović Gojko   - protiv 

21.   Midorović Iva   - za 

22.   Mikijelj Mladen   - za 

23.   Nišavić Vesna   - protiv 

24.   Pejović Mijomir   - za  

25.   Pejović Goran   - za   

26.   Pima Dragana    - protiv 

27.   Radović Krsto   - za  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - protiv 

30.   Sekulović Milija   - protiv 

31.   Tadić Valentina   - za 

32.   Džaković Stevan   - protiv  

33.   Šoljaga Milan    - za  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 30 – trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 11 – jedanaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila  

 

PROGRAM UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA 2019. GODINU. 

 

 5. 

Prešlo se na razmatranje 5. tačke dnevnog reda: Predlog Programa privremenih objekata za 

teritoriju opštine Budva za period 2019 – 2023. godine. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Stevo Davidović, sekretar 

Sekretarijata za urbanizam i održivi razvoj, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 Na tekst Predloga Programa  privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za period 2019 

- 2023. godine, podneseni su Amandmani br. 10-642/2 od 24.12.2018. godine, Amandman II br. 10-

642/3 od 25.12.2018. godine i Amandman III br. 10-696/1 od 26.12.2018. god. od strane predlagača 

akta, predsjednika Opštine. 

  

 Na tekst Predloga Programa  privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za period 2019 

- 2023. godine, podneseni su sledeći  amandmani i u skladu sa članom 24. stav 4. Poslovnika SO 

Budva dostavljena su sledeća mišljenja predsjednika Opštine: 

Amandman I odbornika Gorana Pejovića br. 10-655/1 od 20.12.2018. godine ; Mišljenje 

predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-655/4 od 24.12.2018. godine ; 

Amandman II odbornika Gorana Pejovića br. 10-655/2 od 20.12.2018. godine ; Mišljenje 
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predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-655/5 od 24.12.2018. godine ; 

Amandman odbornika Marka Vukovića  br. 10-670/1 od 21.12.2018. godine ; Mišljenje 

predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-670/3 od 25.12.2018. godine ; 

Amandman odbornika Milije Sekulovića br. 10-671/1 od 21.12.2018. godine ; Mišljenje 

predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-671/3 od 25.12.2018. godine ; 

Amandman odbornika Stevana Džakovića br. 10-676/1 od 24.12.2018. g. ; Mišljenje 

predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-676/3 od 25.12.2018. godine ; 

Amandman odbornice Snežane Kuč br. 10-678/1 od 24.12.2018. god. ; Mišljenje predsjednika 

Opštine na navedeni Amandman br. 10-678/3 od 25.12.2018. god. ; 

Amandman odbornice Snežane Kuč br. 10-679/1 od 24.12.2018. god. ; Mišljenje predsjednika 

Opštine na navedeni Amandman br. 10-679/3 od 25.12.2018. god. ; 

Amandman odbornika Milije Sekulovića br. 10-685/1 od 24.12.2018. god. ; Mišljenje 

predsjednika Opštine na navedeni Amandman br. 10-685/3 od 25.12.2018. god.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda  učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Goran 

Pejović, Dragan Ivančević, Marko Vuković, Đorđe Zenović, Gojko Ljubanović, Snežana Kuč, 

Milena Raičković, Milija Sekulović, Stevan Džaković, Božena Jelušić, a od ostalih prisutnih na 

sjednici Dragan Krapović, predsjednik Opštine, Mira Deloik ispred  AD Jadranski sajam Budva i  g-

din Božidar Vujičić predstavnik NVO „CTA“ i Stevo Davidović, sekretar Sekretarijata za urbanizam 

i održivi razvoj. 

 

Odbornik Goran Pejović je povukao Amandman II br. 10-655/2 od 20.12.2018 godine. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Programa 

privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za period 2019 – 2023. godine. 
 

Skupština će se, shodno članu 46. Poslovnika, prethodno izjašnjavati o amandmanima 

podnesenim od strane odbornika Gorana Pejovića, Marka Vukovića,  Milije Sekulovića, Stevana 

Džakovića i Snežane Kuč.  

 

 Na zahtjev Kluba odbornika DPS-a i Kluba odbornika Demokrata glasanje je vršeno po 

prozivci.  

 

Stavljen je na glasanje: Amandman I br. 10-655/1 od 20.12.2018. godine podnesen od 

strane odbornika Gorana Pejovića. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - uzdržan 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 
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15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - za 

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - za   

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - protiv 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - uzdržan 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9 – devet odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-655/1 od 20.12.2018. godine,  podnesen od strane odbornika Gorana Pejovića 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-670/1 od  21.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornika Marka Vukovića. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  
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18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - za 

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - uzdržan    

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - uzdržan 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8 – osam odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-670/1 od  21.12.2018. godine,  podnesen od strane odbornika Marka Vukovića 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-671/1 od 21.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornika Milije Sekulovića. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 
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21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - za 

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - uzdržan    

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - za 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9 – devet odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-671/1 od 21.12.2018. godine,  podnesen od strane odbornika Milije Sekulovića 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-676/1 od 24.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornika Stevana Džakovića. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - odsutna 
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24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - za    

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - za  

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9 – devet odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije usvojila 

 

 

AMANDMAN   

br. 10-676/1 od 24.12.2018. godine, podnesen od strane odbornika Stevana Džakovića 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-678/1 od 24.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornice Snežane Kuč. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - odsutna  

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - uzdržan    
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26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - za 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8 – osam odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-678/1 od 24.12.2018. godine, podnesen od strane odbornice Snežane Kuč 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-679/1 od 24.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornice Snežane Kuč. 

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - za   

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - uzdržan    

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 
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29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 

32.   Džaković Stevan   - za 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9 – devet odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-679/1 od 24.12.2018. godine, podnesen od strane odbornice Snežane Kuč 

 

Stavljen je na glasanje: Amandman br. 10-685/1 od 24.12.2018. godine podnesen od strane 

odbornika Milije Sekulović.  

 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - protiv  

2.   Božović Dejan   - protiv 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - protiv 

5.   Vujović Đorđije   - protiv 

6.   Vuković Marko   - za 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - protiv 

9.   Duletić Pero    - protiv 

10.   Duletić Milo    - protiv  

11.   Đedović Sanja   - za 

12.   Zec Milan    - za 

13.   Zenović Đorđe   - protiv 

14.   Ivanović Anđela   - protiv 

15.   Ivančević Dragan   - protiv 

16.   Jelušić Božena   - protiv 

17.   Kuč Snežana    - za  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - protiv 

20.   Ljubanović Gojko   - za 

21.   Midorović Iva   - protiv 

22.   Mikijelj Mladen   - protiv 

23.   Nišavić Vesna   - za   

24.   Pejović Mijomir   - protiv  

25.   Pejović Goran   - uzdržan    

26.   Pima Dragana    - za 

27.   Radović Krsto   - protiv  

28.   Raičković Milena   - odsutna 

29.   Rafailović Boris    - odsutan  

30.   Sekulović Milija   - za 

31.   Tadić Valentina   - protiv 
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32.   Džaković Stevan   - uzdržan 

33.   Šoljaga Milan    - protiv 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8 – osam odbornika, 

“protiv” je bilo 18 – osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bio 2 – dva odbornik) nije usvojila 

 

AMANDMAN   

br. 10-685/1 od 24.12.2018. godine, podnesen od strane odbornika Milije Sekulović 

 

Stavljen je na glasanje: Predlog Programa privremenih objekata za teritoriju opštine 

Budva za period 2019 – 2023. godine, uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, 

amandmani koje je podnio predlagač akta i amandmani koje je predlagač odluke prihvatio postaju 

sastavni dio predloga akta i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

 Izvršeno je glasanje prozivkom: 

 

1.   Bečić Anđela    - za  

2.   Božović Dejan   - za 

3.   Boreta Goran    - odsutan 

4.   Vujović Dragana   - za  

5.   Vujović Đorđije   - za 

6.   Vuković Marko   - protiv 

7.   Dajković Predrag   - odsutan  

8.   Dimić Janko    - za 

9.   Duletić Pero    - za 

10.   Duletić Milo    - za  

11.   Đedović Sanja   - protiv 

12.   Zec Milan    - protiv 

13.   Zenović Đorđe   - za 

14.   Ivanović Anđela   - za 

15.   Ivančević Dragan   - za 

16.   Jelušić Božena   - za 

17.   Kuč Snežana    - protiv  

18.   Lazović Božo   - odsutan     

19.   Liješević Gojko   - za 

20.   Ljubanović Gojko   - protiv 

21.   Midorović Iva   - za 

22.   Mikijelj Mladen   - za 

23.   Nišavić Vesna   - protiv 

24.   Pejović Mijomir   - za  

25.   Pejović Goran   - uzdržan   

26.   Pima Dragana    - protiv 

27.   Radović Krsto   - za  

28.   Raičković Milena   - za 

29.   Rafailović Boris    - odsutan 

34.   Sekulović Milija   - protiv 

35.   Tadić Valentina   - za 

36.   Džaković Stevan   - za 

37.   Šoljaga Milan    - za  
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset 

odbornika, “protiv” je bilo 8 – osam odbornika i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila  

 

PROGRAM PRIVREMENIH OBJEKATA ZA TERITORIJU OPŠTINE BUDVA ZA 

PERIOD 2019 – 2023. GODINE 

 

 Prije prelaska na razmatranje sledeće tačke dnevnog reda predsjednik Skupštine je objavio da će 

se, na osnovu čl. 37 Poslovnika o radu,  tačka 21. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 

predsjedniku Opštine, premjestiti i razmatrati kao 6. tačka dnevnog reda, zbog prisustva advokata 

Miloša Komnenića, koji će obrazlagati i davati potrebna objašnjenja po ovoj tački dnevnog reda.  

 

  Predsjednik Skupštine je konstatovao da su odbornici DPS-a i SD-a napustili salu.  

 

 6. 

Prešlo se na razmatranje 6. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 

predsjedniku Opštine. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine,  koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 Advokat Miloš Komnenić, delegiran od strane predsjednika Opštine po ovoj tački dnevnog 

reda, je dao potrebna obrazloženja.  

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda nije učestvovao niko od odbornika:, a od ostalih 

prisutnih na sjednici učestvovao je Dragan Krapović, predsjednik Opštine. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda. 

 

 Izvršena je prozivka odbornika, da bi se utvrdio kvorum. 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Dimić Janko 

6.   Duletić Milo 

7.   Duletić Pero 

8.   Zenović Đorđe 

9.   Ivanović Anđela 

10.   Ivančević Dragan 

11.   Jelušić Božena 

12.   Liješević Gojko 

13.   Midorović Iva 

14.   Mikijelj Mladen 

15.   Pejović Mijomir 

16.   Pejović Goran 

17.   Radović Krsto 

18.   Tadić Valentina 

19.   Džaković Stevan 

20.   Šoljaga Milan 

  

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Boreta Goran 

2.   Vuković Marko 

3.   Dajković Predrag 

4.   Đedović Sanja 

5.   Zec Milan 

6.   Kuč Snežana   

7.   Lazović Božo 

 

8.   Ljubanović Gojko 

9.   Nišavić Vesna 

10.   Pima Dragana 
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11.   Raičković Milena 

12.   Rafailović Boris 

13.   Sekulović Milija 

 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuju 20 odbornika i da Skupština 

može da  nastavi sa radom.  

 

 Stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE. 

  

7. 
Prešlo se na razmatranje 7. tačke dnevnog reda: Predlog Statuta opštine Budva. 

 

Predlagač akta  je Komisija za izradu predloga Statuta, a predstavnik predlagača je Danica 

Kovačević, predsjednica Komisije, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 Na tekst Predloga akta podnesen je Amandman br. 10-677/1 od 24.12.2018. godine od strane 

odbornika Gorana Borete, i u skladu sa članom 24. stav 4. Poslovnika SO Budva dostavljeno je 

mišljenje na Amandman od strane predlagača akta, br. 104-677/3 od 25.12.2018. godine. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Statuta 

opštine Budva, uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, amandman koji je podnio 

predlagač odluke i amandman koji je predlagač odluke prihvatio postaje sastavni dio predloga 

odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

STATUT OPŠTINE BUDVA 

 

8. 

Prešlo se na razmatranje 8. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o naknadi troškova za 

rad Komisije za izradu predloga Statuta opštine Budva. 

 

Predlagač akta  je Komisija za izradu predloga Statuta, a predstavnik predlagača je Danica 

Kovačević, predsjednica Komisije. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

naknadi troškova za rad Komisije za izradu predloga Statuta opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O NAKNADI TROŠKOVA ZA RAD KOMISIJE ZA IZRADU 

PREDLOGA STATUTA OPŠTINE BUDVA 
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9. 

 Prešlo se na razmatranje 9. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO “Sportsko rekreativni centar” Budva. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. 

sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na Odluku o imenovanju izvršnog direktora DOO “Sportsko rekreativni 

centar” Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IMENOVANJU 

IZVRŠNOG DIREKTORA DOO “SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR” BUDVA 

 

10. 

 Prešlo se na razmatranje 10. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama (“Službeni list CG-opštinski propisi”, 

broj 19/11, 44/17 i 29/18). 
 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar 

Sekretarijata za finansije. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama (“Službeni list CG-opštinski 

propisi”, broj 19/11, 44/17 i 29/18). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O LOKALNIM KOMUNALNIM 

TAKSAMA (“SLUŽBENI LIST CG-OPŠTINSKI PROPISI”, BROJ 19/11, 44/17 I 29/18) 

 

11. 

Prešlo se na razmatranje 11. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na 

Odluku o oglašavanju na teritoriji Opštine Budva, broj 3797/2 od 22.10.2018.godine). 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar 

Sekretarijata za finansije.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja 

(o davanju saglasnosti na Odluku o oglašavanju na teritoriji Opštine Budva, broj 3797/2 od 

22.10.2018.godine). 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OGLAŠAVANJU NA 

TERITORIJI OPŠTINE BUDVA, BROJ 3797/2 OD 22.10.2018.GODINE) 

 

 12. 

Prešlo se na razmatranje 12. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Opštinske 

strategije za mlade 2018-2021. godine. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. 

sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

usvajanju Opštinske strategije za mlade 2018-2021. godine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O USVAJANJU OPŠTINSKE STRATEGIJE ZA MLADE 2018-2021. GODINE 

 

13. 

Prešlo se na razmatranje 13. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o besplatnom prevozu 

učenika i penzionera sa teritorije opštine Budva. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. 

sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

besplatnom prevozu učenika i penzionera sa teritorije opštine Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O BESPLATNOM PREVOZU UČENIKA I PENZIONERA SA TERITORIJE 

OPŠTINE BUDVA 

 

14. 

Prešlo se na razmatranje 14. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o bližim uslovima, načinu, postupku i kriterijumima za dodjelu sredstava iz 

Budžeta Opštine Budva sportskim subjektima. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. 

sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
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 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o bližim uslovima, načinu, postupku i kriterijumima za 

dodjelu sredstava iz Budžeta Opštine Budva sportskim subjektima. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BLIŽIM USLOVIMA, NAČINU, 

POSTUPKU I KRITERIJUMIMA ZA DODJELU SREDSTAVA IZ BUDŽETA OPŠTINE 

BUDVA SPORTSKIM SUBJEKTIMA 

 

15. 

Prešlo se na razmatranje 15. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti 

na Cjenovnik usluga br. 946/2-18 od 13.11.2018.godine koje je donio Odbor direktora DOO 

“Mediteranski sportski centar” Budva). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. 

sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja 

(o davanju saglasnosti na Cjenovnik usluga br. 946/2-18 od 13.11.2018.godine koje je donio 

Odbor direktora DOO “Mediteranski sportski centar” Budva). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova  (ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest 

odbornika, “protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA CJENOVNIK USLUGA BR. 946/2-18 OD 

13.11.2018.GODINE KOJE JE DONIO ODBOR DIREKTORA DOO “MEDITERANSKI 

SPORTSKI CENTAR” BUDVA) 

 

16. 

Prešlo se na razmatranje 16. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Statuta DOO “Parking servis” Budva (“Službeni list Crne Gore - opštinski propisi” br. 38/13). 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Srđan Gregović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

izmjeni i dopuni Statuta DOO “Parking servis” Budva (“Službeni list Crne Gore - opštinski 

propisi” br. 38/13). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI SATUTA DOO “PARKING SERVIS” BUDVA 

(“SLUŽBENI LIST CRNE GORE - OPŠTINSKI PROPISI” BR. 38/13) 
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17. 

Prešlo se na razmatranje 17. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o uvođenju izletničke 

takse. 

 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar 

Sekretarijata za finansije.  

  

 Na tekst Predloga akta podnesen je Amandman br. 10-680/1 od 24.12.2018. godine od 

strane odbornice Ive Midorović.  

 Mišljenje na Amandman od strane predlagača akta, dostavljeno je pod br. 10-680/3 od 

26.12.2018. godine. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici Dragan Ivančević i Iva 

Midorović.  

 

Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

uvođenju izletničke takse, uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, amandman koji je 

podnio predlagač odluke i amandman koji je predlagač odluke prihvatio postaje sastavni dio 

predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O UVOĐENJU IZLETNIČKE TAKSE  

 

Predsjednik Skupštine je objavio da se završio rad za dan 27.12.2018. godine u 19:05 časova, 

uz napomenu da će se zasjedanje 20. sjednice nastaviti 28.12.2018. godine sa početkom u 9,00 

časova.  

 

NASTAVAK 20. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE  28 DECEMBRA 

2018. GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U  

09,30 ČASOVA 

 

 Izvršena je prozivka odbornika, uz napomenu da je odsustvo sa današnje sjednice najavio 

odbornik Goran Pejović.  

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1.   Bečić Anđela 

2.   Božović Dejan 

3.   Vujović Dragana 

4.   Vujović Đorđije 

5.   Dimić Janko 

6.   Duletić Milo 

7.   Duletić Pero 

8.   Zenović Đorđe 

9.   Ivanović Anđela 

10.   Ivančević Dragan 

11.   Jelušić Božena 

12.   Liješević Gojko 

13.   Midorović Iva 

14.   Mikijelj Mladen 

15.   Pejović Mijomir 

16.   Radović Krsto 

17.   Tadić Valentina 

18.   Džaković Stevan 

19.   Šoljaga Milan 
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ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Boreta Goran 

2. Vuković Marko 

3. Dajković Predrag 

4. Đedović Sanja 

5. Zec Milan 

6. Kuč Snežana 

7. Lazović Božo 

8. Ljubanović Gojko  

9. Nišavić Vesna  

10. Pejović Goran 

11. Pima Dragana  

12. Raičković Milena 

13. Rafailović Boris 

14. Sekulović Milija   

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 19 odbornika i da Skupština može 

da  nastavi sa radom.  

 

18. 

Prešlo se na razmatranje 18. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 120.1 u bloku br. 120 u skladu sa DUP-om 

“Bečići” (Kalađurđević Ivo, Ćipranić Boris i Andrić Nada). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje, uz napomenu da je u naslovu predloga 

akta potrebno ispraviti broj urbanističke parcele, umjesto 120.1 treba da stoji 120.2.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Đorđije 

Vujović i Krsto Radović.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 120.1 u bloku br. 120 u 

skladu sa DUP-om “Bečići” ( Kalađurđević Ivo, Ćipranić Boris i Andrić Nada). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 120.2 U BLOKU BR. 120 U SKLADU SA DUP-OM “BEČIĆI” 

( KALAĐURĐEVIĆ IVO, ĆIPRANIĆ BORIS I ANDRIĆ NADA) 

 

19. 

Prešlo se na razmatranje 19. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 

nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 3 u bloku br. 2 u skladu sa DUP-om 

“Podkošljun” (Zvicer Nikola, Špadijer Aleksandar i Vujović Miodrag).  

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 3 u bloku br. 2 u skladu 

sa DUP-om “Podkošljun” (Zvicer Nikola, Špadijer Aleksandar i Vujović Miodrag). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 
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“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 3 U BLOKU BR. 2 U SKLADU SA DUP-OM 

“PODKOŠLJUN” (ZVICER NIKOLA, ŠPADIJER ALEKSANDAR I VUJOVIĆ MIODRAG) 

 

20. 

Prešlo se na razmatranje 20. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju na korišćenje 

nepokretnosti (NVO “Feštađuni”). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđe Zenović, Stevan 

Džaković i Božena Jelušić, a od ostalih prisutnih na sjednici Vladimir Bulatović, potpredsjednik 

Opštine.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

davanju na korišćenje nepokretnosti (NVO “Feštađuni”). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU NA KORIŠĆENJE NEPOKRETNOSTI (NVO “FEŠTAĐUNI”) 

 

21. 

Prešlo se na razmatranje 21. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o ustupanju nepokretnosti 

na korišćenje. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan 

Džaković, Božena Jelušić, Đorđije Vujović i Đorđe Zenović, a od ostalih prisutnih na sjednici Dragan 

Krapović, predsjednik Opštine.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

ustupanju nepokretnosti na korišćenje. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O USTUPANJU NEPOKRETNOSTI NA KORIŠĆENJE 

 

22. 

Prešlo se na razmatranje 22. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju člana 

Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću “Akademija znanja” Budva (Balić 

Rifadija). 

 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
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 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

imenovanju člana Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću “Akademija znanja” 

Budva (Balić Rifadija). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DRUŠTVA SA 

OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU “AKADEMIJA ZNANJA” BUDVA (BALIĆ RIFADIJA) 

 

  Prije prelaska na razmatranje 23. tačke dnevnog reda, predsjednik Skupštine je objavio da se 

shodno članu 37. Poslovnika, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spajaju razmatranje 23. i 24. tačke 

dnevnog reda, te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 

tački, i to: 

- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO “Parking servis” Budva 

(Katarina Rafailović) i  

- Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora DOO “Parking servis” Budva 

(Ivan Milošević) 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aleksandar Popović, ispred  

Sekretarijata za komunalno – stambene poslove, koji je dao uvodno obrazloženje, uz napomenu da u 

tekstu preambule, u čl.20 treba da stoji alineja 2.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković i Đorđije 

Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici g-đa Katarina Rafailović, bivša članica Odbora direktora doo 

»Parking servis« i Dragan Krapović, predsjednik Opštine.  

 

Glasanje  se vršilo  pojedinačno po svakoj tački.  

 

 Stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora DOO 

“Parking servis” Budva (Katarina Rafailović). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1 – jedan odbornik  i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DOO “PARKING SERVIS” 

BUDVA (KATARINA RAFAILOVIĆ) 

 

 Stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora DOO 

“Parking servis” Budva (Ivan Milošević). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DOO “PARKING SERVIS” 

BUDVA (IVAN MILOŠEVIĆ) 

 

25. 

Prešlo se na razmatranje 25. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o 

osnivanju sportskog kluba Plivački vaterpolo klub Budva -Budvanska rivijera. 
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Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ljiljana Pjerotić, v.d. sekretara 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđe Zenović i Dragan 

Ivančević.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

potvrđivanju Odluke o osnivanju sportskog kluba Plivački vaterpolo klub Budva - Budvanska 

rivijera. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O POTVRĐIVANJU ODLUKE O OSNIVANJU SPORTSKOG KLUBA PLIVAČKI 

VATERPOLO KLUB BUDVA -BUDVANSKA RIVIJERA 

 

26. 

Prešlo se na razmatranje 26. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

Vaterpolo klubu “Budva – Budvanska rivijera” za davanje u zakup poslovnog prostora. 
 

Predlagač akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Plamenac, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđe Zenović i Božena Jelušić.  

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti Vaterpolo klubu “Budva – Budvanska rivijera” za davanje u zakup poslovnog 

prostora. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI VATERPOLO KLUBU “BUDVA – BUDVANSKA 

RIVIJERA” ZA DAVANJE U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA 

 

27. 

Prešlo se na razmatranje 27. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni 

Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije (“Službeni list CG - Opštinski propisi”, br. 

07/17 i 29/18). 
 

Predlagač akta  je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Mijomir Pejović, 

predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije (“Službeni list CG - Opštinski 

propisi”, br. 07/17 i 29/18). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IZMJENI I DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU OPŠTINSKE IZBORNE 
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KOMISIJE (“SLUŽBENI LIST CG - OPŠTINSKI PROPISI”, BR. 07/17 I 29/18) 

 

28. 

Prešlo se na razmatranje 28. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 

Odboru za Statut i propise. 

 

Predlagač akta  je predsjednik Skupštine, a predstavnik predlagača je Milena Šolović, sekretarka 

Skupštine.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

davanju ovlašćenja Odboru za Statut i propise. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 17 – sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA ODBORU ZA STATUT I PROPISE 

 

29. 

Prešlo se na razmatranje 29. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o utvrđivanju akustičnih zona na teritoriji Opštine Budva. 
 

Predlagač akta  je odbornik Đorđe Zenović, a predstavnik predlagača je Slobodan Bobo Mitrović, 

predsjednik Savjeta MZ Stari Grad , koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Dragan Ivančević, Božena 

Jelušić, Đorđe Zenović, Anđela Ivanović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Dragan 

Krapović, predsjednik Opštine, Vladimir Bulatović, potpredsjednik Opštine, i Slobodan Bobo Mitrović, 

predsjednik Savjeta MZ Stari Grad. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju akustičnih zona na teritoriji Opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 10 – deset odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O UTVRĐIVANJU AKUSTIČNIH ZONA 

NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 

30. 

Prešlo se na razmatranje 30. tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine opštine 

Budva za 2019. godinu. 

 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Zdravko Pavlović, načelnik 

Službe predsjednika, a  uvodno obrazloženje je dao Đorđije Vujović, predsjednik Skupštine. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

  

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Programa 

rada Skupštine opštine Budva za 2019. godinu. 

  

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  
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(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

PROGRAM RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2019. GODINU 

 

31. 

Prešlo se na razmatranje 31. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

izmjene i dopune Programa privremenog korišćenja reklamnog prostora na teritoriji Opštine 

Budva Društva sa ograničenom odgovornošću "Mediteran reklame" Budva. 
 

Predlagač akata  je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Petar Odžić, sekretar Sekretarijata 

za finansije, a uvodno obrazloženje je dao Slavko Đukanović, pomoćnik sekretara Sekretarijata za 

finansije. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Radović i Stevan 

Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Blažo Rađenović, direktor doo »Mediteran reklam« Budva. 

 

 Zaključen je pretres po ovoj tački dnevnog reda i stavljen je na glasanje: Predlog Rješenja o 

davanju saglasnosti na izmjene i dopune Programa privremenog korišćenja reklamnog prostora 

na teritoriji Opštine Budva Društva sa ograničenom odgovornošću "Mediteran reklame" Budva. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

PRIVREMENOG KORIŠĆENJA REKLAMNOG PROSTORA NA TERITORIJI OPŠTINE 

BUDVA DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU "MEDITERAN REKLAME" 

BUDVA 

 

 Shodno čl. 21. i 22. Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na 

 

ODBORNIČKA PITANJA I ODGOVORE 

 

 Odborniku  Stevanu Džakoviću nisu dostavljeni odgovori na odbornička pitanja postavljena na 

19. sjednici SO Budva.  

 

Predsjednik opštine, Dragan Krapović je usmeno odgovorio na postavljena pitanja sa 18 i 19. 

sjednice odborniku Stevanu Džakoviću.  

 

   Odbornička pitanja,  na ovoj sjednici usmeno su postavili odbornica Anđela Ivanović i odbornik 

Krsto Radović, uz obavezu da ista dostave u pisanoj formi u skladu sa članom 21. Poslovnika Skupštine 

opštine Budva. 

    

 Predsjednik Skupštine je zaključio 20. sjednicu Skupštine Opštine Budva u  13,13 časova. 

  

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

                   PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,

              Đorđije Vujović     

 

              Obrađivač,                        SEKRETARKA SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

          Milena Drakić                                Milena Šolović 

 

 


